
Гoд. Н. Варна, 17 Ноeмвpий 1911 

Издава варненската Окржжна Постоянна Комисия. 
За обявления oтъ частни лица се плаща на I стp. по 1 лв. 
на peдъ; II и Ш cтp. по 10 cт. на дума, IV по 5 ст. на дума. 

За общински и такива oтъ други учреждения за I cтp. 
10 cт. на дума, II и III 5 cт. па дума; 1У 3 ст. на дума. 

Извлtчeния oтъ протоколите oтъ IV редовна 
сесия на Варненския Oкр. Cъвtтъ. 

ПРОТОКОЛЪ № 5. 
на Варненския Oкp. Cъвtтъ oтъ заседaниeтo 

му на 25 септември т. г. (4-та редовна 
сесия, 8-й избoренъ периoдъ). 

Заседанието се откри въ 2 ч. cл. oбeдъ. 

(Продължение oтъ брой 21.) 
PЪШEHИE № 2 2 . 

Пред. Кр. Мирски подържа предложе
нието си, да се' разглеждатъ молбите за по
мощи oтъ прошeтарнaтa комисия по пpинципъ, 
а сумите, конто ще се oтиустнaтъ, да се oп-
редЬлятъ въ общото заседание на uрошeтар-
нaтa и бюджeтapнa комисии. Дадено на гла
суване това предложение се прие. 

Д. Шuкoвъ чете молбата за 200 лв. пo-
мoщь за нauрaвa на Бeй-Бyнарския мocтъ 
и тая на Новo-селcкoтo читалище „Селска про
буда". Обясни, че по миналогодишния бюд
жeтъ е имало предвидени 200 лв. за моста, 
но сумата не е изтеглена, понеже направата 
на моста не е почната. На мнение е да се 
впише и въ тъзгoдишния бюджeтъ тая сума. 
По молбата на Новоселското читалище на 
мнение е да се прати въ uрошeтарнaтa КОМИСИЯ. 

Гласувано съвета прие: да се вавшe по 
бюджета за 1912 гoд. сумата 200 лв. за на
права на моста въ c. Бeй-бyнapъ, а заявле
нието на Новоселското читалище да се прати 
въ прошeтарнатa комисия. 
PЪШEHИE № 23. 

Д. Шuкoвъ чете молбата нн Ганчо Гоепо-
динoвъ oтъ гр. Дoбpичъ, който иска пoмoщь 
oтъ oкp. cъветъ, за да може да си плати так
сите при специализирането си по фигуративно 
тавачеетвo, бояджийство и пeчaтaретвo на ба
смите. Изказва мнение да се удовлетвори мол
бата. 

П. Костовъ че познава просителя и че по 
миналогодишния бюджeтъ му било дадено 300 
лв. пoмoщь. Познава способностите му и следъ 
като изтъкна началото на нашата текстилна 
индустрия и нуждата oтъ специалисти, изказва 
мнение, молбата на просителя да се прати въ 
прошeтарнaтa комисия. 

Д Шикoвъ изкa да се реши по пpинципъ 
въпроса, понеже заявителя изкaлъ cтeпeндия. 

Ил. Шотовъ е противъ отппщанеeо на ате
пeндяя, понеже ще струва по-вeчe oтъ 2000 
лв. годишно. Но cледъ, като му се каза че 

не е пpoтивъ oт-се изкaтъ само за такси, 
пyщанeто. 

Р. Еиколовъ е еротивъ всекакви степенн 
дии. 

Д-рг Карамихагиовгъ нн е еротивъ, ,п от-
пyщапетo на сумата, но да стане, слeдъ като зая
вителя се запише въ училището и прати въ 
постоянната комисия правилника, oтъ дето да 
се види количеството на таксите. 

Георги x. Колевъ ъ еп принципъ ъротивъ 
cтeнeндиитe. Предложено oтъ предceд. Кр. 
Мирски, съвета реши; Молбата на Ганчо Гoс-
пoдинoвъ oтъ гp. Дoбpичъ да се прати па По
стоянната комисия, която да я има предъ впдъ 
при paздaвaниe на помощите. 
PФШЕНИE Л: 24. 

Д Шuкoвъ прочете заявлението на сту
дента по медицината Бoжинoвъ; изтъкна нyж
дата oтъ лекaри въ участъковите амбулатории, 
които СТОЯТЪ По години вакантни и като на-
помни oкрxжнoтo на Министерството на вжтp. 
работи, съ което последното пpeпоръчвa да 
се oтпyщaтъ cтeпeндии за медици, — изказва 
мнение, да се удовлетвори молбата на Бвжи-
пoвa още uo-вечe, че нему му ех нyждни 
cрbдcтвa само за година и половина, и че 
oврягa може да го ангажира пъ зaмЬнa на 
издръжката, да служи известно времe въ Вар
ненски oкрУгъ. 

//. Костовъ признава ползата атъ ътепен-
дuя, но е на мнbниe такива да се дaвaгь на 
лица oть^ Варненския oкрхгь, а заявителя е 
oтъ Cвищoвъ. На мнeпие е, молбата да се 
остави бeзъ удовлетворение, а сумата предви
дена по бюджетопроекта да се даде на cтe-
пeндиянтъ, житeль oтъ Варненски oкржгь. 

Георги x. Колeвъ е проoпвъ отпущаaиего 
на тая cтeпeндия, защото окpжгa и така много 
харчи за санитарното Дело. 

P. Николовг ъ противъ. Мисли, ,ч еип- ¬ 
сата на амбулаторни помещения по селата е 
причина за незаeмaнeтo на вакантните л4кар-
иск длъжности. 

Д. Шикoвъ иска да се реши по принциaъ. 
Намира предложението на заявителя изгодно, 
понеже имaлъ да следва само една година и 
половина; не е саглaсенъ за цЬлa издръжка 
по медицина, която би струвала много cкжпо. 
Иска молителя да поеме ангaжимeнтъ да слу
жи 5-6 въ oкрагa. 

Кр. Мирски съобщава че молителя е 39 
год. човрекъ и че не е житeль отъ Варнeн. 
окpжгь; мисли, че това заявление не е по днев
ния редъ понеже е въ свръзка cъ бюджето
проекта, а днecь се paзгeждaтъ заявления по 

които нeмa предвидени суми по бюджeпроектa. 
Пенчо Костовъ предлага да се отфъpли 

тая молба. 
Гласувано, съвета отхвърли молбата на Г. 

Бoжинoвъ за cтепендия по медицината. 
PЪШЕНИE № 25. 
Д. Шикoвъ прочете писмата на Варнeн. 

Tърпвека Камара, cъ които последната иска 
6000 лв. пoмoщь за устройване мелничарски 
кypcъ и 20,000 лв. за постройка знанието на 
търговското училище. 

Илия Шотовъ изтъкна ползата oтъ търгов
ско училище и негова нaпpeдъкъ, — иска да 
се помогне. По мелничарски кyрcъ казва, че 
той е гькмо нaврЬмeнeнъ при заpaждaющaтa 
се у нacъ мелничарска индустрия. Изтъкна 
неудобството да си cлyжимъ cъ чyждeнци-мeл-
ничapи. Иска да се удовлетвори и това искане 
на Камарата. 

Я. Костовг не е прoтивъ, иска да се ре
ши по upинщшъ, а пpошeтарнатa комисия да 
oпредeли размера на пoмoщьтa. 

Гласувано, предложението на П. Костoвъ 
се приема. 

Димо Шикoвъ чете молбата на Ваpненскo-
Cиpoтoпитaлищe „Надежда", което иска 5000 
лв. uoмoщь за постройка здание, 

j Пенчо Кастовъ споoни че миналата година 
при oтпушание но&юип» на е&шотo сиюотопн-
тaлвщe,'съвета реши да се иска изменение 
на устава му въ cмиcълъ, да се upиематъ де
ца и oгъ oкржгa, а не само oтъ го. .ларна. 
Пита сторило ли е това cиропитaлищетo ? 

Д. Шиковъ обяснн чч настоятелството о 
било съгласно па това но не имало възмoж
яocть да оформи това въ общо събрание. 

Пенчо Костовъ е ен мненни ед ас искк 
изменението на устава и тогава се oтпycтнe по
мoщь. Cащотo подържа и Ил. Шoтoвъ. 

Кр. Мирски мисли че ако се пpиeмaтъ 
деца само oтъ Варна, да се даде по-малко и 
обратно. 

Гласувано, съвета регаи: Да се пише на 
| дружеството по издържане cиpoтoпитaлищeтo 
| „ 11адbждa* да измени устава си и тогава да 
! му се даде пoмoщь. 

Д. Шuковъ чете молбата нн Фьндъвлий-
cкoтo училище за пoмoщь, която молба, съвета 

въ пpoшeтapнaтa комисия. прати въ пpoшeтарнaтa 
Ил. Шотовъ ъаяви ич еаботата ау у еънъ 

oтъ града и не му позволявала да приеътcт-
вyвa на заседанията {на съвета, иска позво
ление oтъ съвета за отсатевието си. 



Срт. 2 Варнeнcки Oврджeнъ Вестникъ Брой 22 

P. Еикoловъ пата, ще ел ие, ,лаща Шо-
тoвy когато той отсъствува, - обясни се че 
не ще се плаща. 

Гласувано съвета реши: Извинява отсъст
вието на Илия Шoтoвъ oтъ заседанията на съ
вета, по изтъкнатите oтъ него причини. 
РМПЕНИE № 26. Председателя Кр. Мир
ски предложи и съвета прие следния днeвeнъ 
редъ за идното заседание, утре 2 ч. cлeдъ 
обeдъ: 1) Дoклaдъ на бюджeтарнaтa комисия 
по щата на окръжните чиновници и служащи, 
2) Първо четене бюджетопроекта и 3) Разни до
клади oтъ Постoянaтa Комисия. 

Заседанието се закри въ 5 ч. cл. oбeдъ. 

ПPОТОК0ЛЪ № 6. 
Заседанието се oкpи въ 2 ч. пoдиpъ oбЬдъ. 
PЪШЕНИE № 27. 
Прочете се и се прие бeзъ никакви изме

нения протокола oтъ миналото заседание. 
Пристъпи се къмъ т. I-вa на дневния редъ, 

— дoклaдъ на щатната комисия. 
Докладчика Г. х. Колeвъ чете предвиде

ните въ бюджетопроекта длъжности и съот
ветните заплати : персонала при постоянната 
комисия, вeтер. фелдшери, мeдиц. лекари, сани
тарни агенти, акушерки, слуги, aдминиcтратopъ 
на oвp- вестникъ, нaдзиpaтeлъ и постоянитe 
работници въ oкp. стопанство. 

Пенчо Костовъ пита, защо съ намалени 
проверителскитЬ длъжности oтъ 6 на 5 и какви 
cъ биле съображенията па пост. комисия. 

Д Шuкoвъ ообянява че работата по про
верка на отчетите е почти на пpeвъргавaнe 
и колкото такива има, ще може да се извър
шва cъ 5 проверители. 

Пенчо Костовъ — по-мииалата годдин аъ
вета намали проверителите, обаче, комисия
та се противопоставяше и пoизкa увеличението 
имъ, което съвета възприе. 

Д. Юpдaновъ подържа мнението на П. 
Костoвъ и настоява да се вамaлятъ провери
телите. 

Н. Поповъ,— не е ввжноо колко провери
тели искаме, но колко съ необходими. Ако не 
вервaмe на мотивите на дредеедaтeля на по
стоянната комисия Д. Шикoвъ, мoжeмъ да ги 
ирoверимъ. Но г-пъ П« Kocтoвъ требва да ни 
изтъкне основателни съображения, че са необ
ходими 6 проверители, а не cъ общи думи да 
иска това. Мотивите на председателя требва 
да в*емeмъ за вepaи. Пита : бъджeтapнaтa ко
мисия приела ли е това изменение? 

V. Никoлoвъ, щатната комисия подържа 
бюджeтoпроекта. 

И. Еотарoвъ съобщава че е пропустнaтo 
едно важно обстоятелство да се вземе предъ 
видъ, — проверката на отчетите не е толкова 
важна работа, отколкото честия и eфивасенъ 
кoнтролъ нaдъ общинското счетоводство. Добрия 
иадзоръ е половина добра работа. Cъ отцеп
ването, общините се yвeличaвaтъ, а вие искате 
намаление на проверителите. И съ ръково
дители на секp.-биpницитe, нека съвета не 
се скъпи за 2400 лв. годишно. И провери
телите да остaиагъ 6. 

Слави Тодоровъ, повове ебщини има, по- I 
голeмъ нaдзoръ е нyжeнъ, за да се избeгнaтъ ' 
злоупoтребeниатa. Подържа предложението на 
П. Костовъ. 
Г. х. Колeвь намира че мотивите на постоян
ната комисия еж основателни, даже ако мо
жело, да се нaмaлятъ на 4. 

Пик. Поповъ, работата на проверителите 
по ревизиите не изисква много време и хора. 
Имаме 70 общини, пaдaтъ се средно по 14 
на проверитeль и при добро разпределение на 
работата, всека община може да бъде ревизи

рана по 3-4 пъти на годината. Главната и мъч
на работа на проверителите не cъ ревизиите, 
а проверката на гoд отчети. Beднaжъ пРе-
въшпена тая работа 5 души cъ достатъчни 
cтрахът» oтъ ревизи,ята е който пази oтъ злоу
потребление а не честите^евизии.Окръга нeмa 
защо да се обременява cъ разходи за заплати. 

П. Костовъ съобщава, че имало отчети 
нeпредcтaвяпи, такива 

нeпреглeдaни и вади 
заключението, че работа има достатъчно, за 
6 и повече проверители. Ив. Котapoвъ пита 
почнато ли е проверката на миналогодишните 
отчети и наредена ли е работата така, че за 
една година да се издаде окончателно постано-
вление и се освободи гаранцията на секp. бир
ника Обяснява, кaвъ тая, работа се е вла
чела cъ години. Въ интереса на добрия редъ 
на общините и за ограничение злоупотребе-
нията нека съвета не се скъпи вa 2400 

тая сума е нижтoжнa и не ще обремени 
окр каса Проверителите cъ едновременно и 
учители на ceкp -бирниците и подобрението на 
ceкр-бирнишкия инcтитyтъ ще става посте
пенно чрезъ чести ревизии и упътвания oтъ 
страна на проверителите Добрите cекp.-биp-
ници нема да пaднaтъ oтъ звездите требва 
да ги създадeмъ. 

Гш хx Колевъ ъазправя, чч еедътъ ъв ъел
ските общини сега билъ пo-дoбъръ, отколкото 
преди. Правили cъ ревизии въ всека община 
по 2-3 пъти въ годината. Иска 5 проверители. 

Слави Тодоровъ напрpaвлъ ссетка, чч нн 
14 общини на проверитель, ако се peвизиpитъ 
по 3 пъти въ годината, ще излезе че прове
рителите требва да бъдaтъ пocтoянo въ реви
зия, а това значело да се нaтрупaтъ отчети
те и се повтори старата история, 

Д Шикoвъ обясни, ,ч когаао преди 3-4 ггoд 
пoeлъ настоящия cъcтавъ управлението на пос
тоянната комисия, тогава искали увеличение 
на проверитeлcкия порсонaлъ, защото имало 
много натрупана работа, но съвета се cкъ-
п4лъ да даде. Сега го oчyдвa факта, че същите 
окр. съветници иcкaтъ увеличение на персо
нала когато работата е пpивхршeнa. Да иска
ме повече проверители, това значи да искаме 
повече почивка и повече четене на вестници. 
Добавя, че oтъ централната власть се прЬчи 
на комисията при назначаване на проверители, 
нaтpaпвaтъ се нeцeнзyвaни хора, които нищо 
реално не мoгaтъ да дoпpинecътъ. Никакви 
користни цели комисията не е имала при на
маляване проверителите на 5, още повече, 
каза, не сме ние които ще прилагаме бюд-
жета за 1912 гoд. Oтъ страна на комисията 
е направено всичко за павpЬиенo ревизиране 
на общините и въпреки наредбите провери
телите да имaтъ райони, комисията ги праща 
изъ целия oвръгъ, за да нeмaтъ даже познан
ство cъ ceкp,биpницитe. Иска 5 проверители. 

Пенчо Костовъ съобщава, ,ч еекр.-бииpник 
на Ср.-чaмypлийcкaтa община 2. год. не билъ 
ревизиранъ и резултата oтъ това билъ 1100О 
лв. дeфицитъ. Последствията oтъ редките ре
визии винаги ще бъдaтъ такива — нека не се 
cкъпимъ за триците, а скъпи на брашното. 
Подържа предложението си за 6 проверители-

Димо Шuкoвъ ооясни ооширро, ,ч ддже и 
cъ двама проверители, но строги и не отстъ
пчиви, би могла да се върши работата по ре
визиране на селските общини. Добре работе
но, и cъ 5 души работата нeмa да остане 
нaзaдъ, — комисията е взела за това мерки. 
Обясни въпроса и на турски. 

Г. x. Колeвь казва, че освeнъ ревизиите, 
които пост. комисия прави, пpaвятъ се още и 
месечни ревизии, съгласно закона за сел. об
щини,— защо да създаваме излишни разходи 
иска 5 проверители. 

Гвасувaнo съвета реши: Проверителите 
при постоянната хомиcия за идната 1912 го
дина да бъдaтъ 5 души. 

(Следва). 

Oкpъжeнъ B e т e p . Л a з a p e т ъ 

ОКРЪЖН0. 
№ 99 

гp. Варна 16 Ноември 1911 гoд. 

До г. г 0кол. Ветер. Лекари и 
yч. вeтер. фелдшери въ окръга. 

Поканваме гореспоменатите длъжностни 
лица да пoбързaтъ и предcтaвятъ надлежно 
cпиcъкъ за най·необходимитe медикаменти, хи
рургически инструменти и аптечни пpинaдлeжа 
ности, за доставка за ид. 1912 гoд. 

Oвр. вeтер. лeкаръ: Д-pъ Tюлeвъ. 

Bapнeн. Овр. Пост. Комисия. 

ОКРЖЖНО. 
№ 5493 

гp. Варна, 12 XI 1911 година 

До г. и oбщинскшюъ 
кметове въ окряла. 

Съгласно ирeдпpисаниeтo № 14472 oтъ 5. 
XI. т. г. на г-нa Варненски овр. yпpaвитeль, 
постоянната комисия обръща вниманието на 
г. г. общинските кметове и председателите на 
училищните настоятелства въ окръга че много 
oтъ решенията имъ, представени на утвържде
ние, cъ написани твърде небрежно, нечетливо и 
недостатъчно мотивирани, cъ което cъздaвaтъ 
излишна работа и затруднение, както при из
казване мнение oтъ страна на комисията, така 
и при утвърждението имъ — oтъ страна на 
oкp. управление. 

За избЬгвaнe на тия нередовност0, коми
сията съобщава на г. г. кметовете и председа
телите на училищните настоятелства, че за въ 
бъдaщe, решения, които не ех написани чет
ливо и не cъ дестaтъчнo мотивирани и под
крепени cъ цитати на съответните членове 
oтъ закона и правилници, cпоредъ естеството 
на работата, —ще се остaвятъ бeзъ послед
ствие, а на виновните въ случая лица, ще се 
иска наказанието. 

Предceдaтeль: Д. Шивовъ. 
Секp.-биpникъ: Cт. Kaлдъpъмoвъ. 

Провадийски Биpн. по Xaзнaв. Изпълн. дiлa 

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 2008 

гp. Провадия 5 Ноември 1911 гoд. 

Явявaмъ на интерecyющитe се, че на 31-й 
дeнь oтъ еднократното публикуване настояще
то въ вестникъ „Варненски Oкp. Bестникъ* 
ще пpoдaвaмъ въ канцеларията си въ гр. Про
вадия cлeдyющия нeдвижимъ имoтъ, принaд-
лeжaщъ на Xасанъ саpъ Хасанoвъ oтъ с. Aп-
таразaкъ, за погашение дълга му къмъ хазната 
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а а сума 33 лева 60 cт. по изпълнителния лиcтъ 
д. 5846, издaдeнъ oтъ Новоселския Мирови 
•Съдия, а именно: 

1) Нива 11*5 декари въ землището вас. 
Aптaразавъ, меcтн. „Корy-Aлтъ* при cъсе
ди: Савчo Пeтpoвъ, Сюлeманъ Рушидовъ 
йбишъ Юнyзoвъ и Саръ Aли Осмaновъ, оЦе-
ленa за 230 лева. 

Имoтътъ е собствeнъ на длъжника и не 
зaлoжeнъ никому. 

Продажбата ще ee извърши по правилата, 
«злoжeни въ чл. чл. 1004—1028 oтъ Граж
данското Съдопроизводство. 

Ако въ продължение на 24 часа oтъ при
съждането се яви нeкoй и наддаде 5% пpo-
дaньтa се възобновява и продължава още на 
•cлeдующия пoдиръ това пpиcътcтвeнъ чacътъ до 
5 cледъ пладне, иoдиpъ изминyвaнeтo на който 
срокъ имoтътъ се присъжда окончателно вър
ху оногова, който е наддалъ нaй-голeмa нiнa. 

Жeлaющaтe да кyпятъ, мoгагъ да се явя-
яатъ въ канцеларията ми всеки пpиcътcтвeни 
.день и часъ, за да пpiглeждaтъ книжaтъ и 
да нaддaвaтъ. 

Финaнcoвъ Биpникъ: Г. Bълкoвъ 

Провaд. Биpникъ по Xaзн. Изпълнителен дела 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 200О 

Явявaмъ на интepeсующитe се, че на 31-и 
дeнь oтъ еднократното публикуване настоя
щето въ „Варненски Oкp. Веcтникъ" ще 
продaвaмъ въ канцеларията си въ гp. Про
вадия cлeдyющия нeдвижимъ имoтъ, пpинaд· 
лeжaщъ на Taшo Bъpбaнoвъ и жена му Доб
ра Taшoвa н-цa, oтъ с Асълъ-Бeйлий, за по
гашение дълга му къмъ хазната на сума 332 
лева 94 cт. по изпълнителния лиcть Лs 315, 
издaдeнъ oтъ Новоселския Мирови Съдия, а 
именно: 

1) Нива 8 д. 7 ара въ землището на 
c. Acълъ-Бeйлий, мйс-н. „Бaйрамъ-юкъ~ при 
съседи: Сави Koлeвъ, Рашo Костoвъ, Жеко 
Ивaнoвъи Добри Bълчeвъ oценeнa за З80 
лева. 

Имoтътъ е coбcтвeнъ на длъжника и не 
залoжeнъ никому. 

Продажбата ще се извърши по правилата 
изложени въ чл. чл. 1004—1028 oтъ Граж
данското Съдопроизводство. 

Ако въ продължение на 24 часа oтъ при
съждането се яви нeкoй и наддаде 5% пpo-
дaньтa се възобновява и продължава още на 
cлeдyющия пoдиpъ това пpиcътcтвeнъ дeнь 
часътъ до 5 cлiдъ пладне, пoдиpъ изминyвa
нeтo на който cpoвъ имoтътъ се присъжда 
окончателно върху оногова, който е наддалъ 
нaй-гoлeмa цена. 

Жeлaющитe да кyпятъ, мoгaтъ да се явя-
вaтъ въ канцеларията ми вс4ки пpисхтcтвeнъ 
дeнь и часъ, за да прйглeждaтъ книжата и 
да наддaвaтъ. 

гp. Провадия, 4 Ноември 1911 гoд. 

Финaнcoвъ Биpнивъ: Г. Bълкoвъ 

Провaдйcки Биpникъ по Xaзн. Изпълн. дела 

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 20О1 

гp. Провадия, 4 Ноември 1911 гoд. 

Явявaмъ на интepесующитb се, че на 31-
дeнь oтъ еднократното публикуване настояще 
то въ „Варненски Oкp. Вестникъu ще про
дaвaмъ въ канцеларията си въ гр. Провадия 
cлeдyющия нeдвижимъ имoтъ, нринадлежaщъ 
на Никола Маpинoвъ oтъ c. Асълъ-Бейлий, 
за погашение дълга му въмъ хазната на су
ма 515 дева 98 cт. по изпълнителния лиcть 
Лг З111, издaдeнъ oтъ Новоселския Мирови 
Съдия, а именно: 

1) Нива въ землището на с Acълъ-Бeй-
лий, м4стностьтa „Меша aръa oтъ 7 д. 2 ара 
при cъседи: Kурти Aтанасов, Стойко Кръc-
тeвъ, Христо Геоpгиeвъ и Kyни Пeткoвъ оце
нена за 324 лева. 

2) Нива 5 д. 9 ара въ землището на съ
щото село мecтнocтьтa „Oвa-Бoюu при съсе
ди: Станка Маринова, Пaнaйoтъ Bасилевъ, 
Кръстю Ташeвъ, Димитръ Toдоровъ, Златю 
Василeвъ и Георги Братaяoвъ оцiнeнa за 
295 лева. 

Имoтъ е coбcтвeнъ на длъжника и не е 
зaлoжeнъ никому. 

Продажбата ще се извърши по правила
та, изложени въ чл. чл. 1004—1028 oтъ 
Гражданското Съдопроизводство. 

Ако въ продължение на 24 часа oтъ при-
cъждaниeтo се яви нeкoй и наддаде 5% пpo-
дaньтa се възобновява и продължава още на 
cлiдyющия пoдиpъ това пpиcътствeнъ дeнь 
чacътъ до 5 cдЬдъ пладне, пoдивъ изминyвa
нето на който cpoкъ имoтъ се присада окон-
чателно върху оногова, който е наддалъ нaй-
гoлiмa цена. 

Жeлaющитe да кyпятъ, мoгaтъ да се 
явятъ въ канцеларията ми вс4ки пpиcътcтвeнъ 
дeнь и часъ, за да пр4глeждaтъ книжата и 
данаддавaтъ. 

Финансовъ Биpникъ: Г. Bълковъ 

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 520О 

гp. Варна, 21 oктoмвpий 1911 година. 

Въ канцеларията на комисията ще се нpo-
извeдaтъ cъ явна конкуренция сладните тър
гове: на 7 дeкeмвpии т. г. 10 часа преди 
пладне за отдаване на предпpпeмaчъ достав
ката на нyжднитc фуражни и дp. пpiдмeти 
за ветеринарните лaзарети презъ 1912 годи
на, cъ приблизителна стoйнoсть З000 лева; 
на 7 дeкeмвpий т. г. 4 часа cлbдъ oбiдъ, за 
отдаване на предприeмaчъ общинските бери 
шкатпарина и кргшгма" на Опанченска община 
за вp4ме oтъ 1-й януарий 1912 година cъ 
приблизителна cтoйнocть 400О лева; на 8 де
кeмвpий т. г. 10 часа предъ oбeдъ cъ тайна 
конкуренция, за отдаване на предприeмaчъ-
aпгекаръ oтлущaнeтo л*карствa на беднo-бoл-
нитe лица отъ Варненската и Дoбpишватa 
околии за 1912 година гoд. cъ приблизителна 
cтoйнocть за първата 200О лева лева, а за 
втората 1000 лева, оферти ще се пpиeмaтъ до 
3 часа cлiдъ обедъ. 

Зaлoгъ 5% и документи съгласно чл. 11 
oтъ закона за обществените предприятия. 

Пoeмнит4 условия и другите тържни кни
жа мoгaтъ да се видятъ всеки пpисжтcтвeнъ 
дeнъ въ канцеларията на комисията. 

Oтъ Комисията. 

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 79 

c. Крyмoвo, 7 Hoeмвpий 1911 гoд. 

Kpyмoвeкoтo училищно настоятелство обя
вява на интерeсующитe се, че на 2 дeвемв. 
въ 9 часа преди oбЬдъ въ канцеларията на 
общинското управление ще се произведе тъpгь 
cъ явна конкуренция за продажбата на мате
риала oтъ пoлуструтeнaтa кaшepия принад
лежаща на кpyмoвскoтo първоначално учили
ще. 

Първоначална oцЬнкa 25О лв. 

Oтъ Настоятелството. 

Aвренcкo Селско Общинско Управление. 

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 1898. 

c. Aвpeнъ, 17 Oктoмвpий 1911 гoд. 

Aвренсвотo Селско Общинско Управление 
обявява, на интересующитe се, че ще произ
веде cлeдyющиrе публични cъ явно наддаване 
търгове, именно: 

1) На 19-й Ноември н, гoд. въ с Сара-
дъpъ въ училището oтъ 3 до 5 часа aтедъ 
пладне за отдаването пoдъ нaeмъ, на cлeдую
щитe недвижими имоти, принадлежащи ' на 
Сарадърскoтo училище, находящи се cъ зем
лището на с Сарaдъpъ, за време oтъ 1-й 
Януарий 1912 год. до 31-й Дeкeмврий 1912 
гoд. именно: а) една кeремидapница въ село 
Сарaдъpъ, cъ граници: отъ три страни пъть 
и долъ; б)Една кръчма въ с Сарадъpъ бeзъ 
къщата да нея, съ граници: пъть, Венвo Ди-
митровъ, Hиделчo Cтaмaтeвъ и черкoвeнъ двopъ 
и в) Едно блато oтъ около 400 декара, въ 
местностьтa „Лoнгозa" cъ граници: И в а 
камчая, гората, „кара-тепeи и местностите: 
„Тикенли-чaиpъ", .Игрeкъ-пyнаръ" и „Тор-

2) На 22-й сжщий месецъ, въ общинската 
канцелария: а) Oгъ 9 до 11 часа предъ пладне 
за отдаване пoдъ наемъ, на ,Солyджaлcкaтa 
училищна кръчма, нaxoдящa се въ c. Содуд-
жaaлъ, cъ граница: учaлищeпъ дворъ, чер
кoвeнъ двopъ, пъть и'пъть, за време oтъ 1-й 
Янyарий 1912 година до 31 Декември3 1913 
година и б) Oтъ 2-4 ч. cлeдъ oбiдъ за отдаване 
пoдъ наемъ на новооткритата въ c. Aвренъ кере* 
мидapницa за срокъ oтъ 1-й Януарий 1912 
до 31-й Дeкeмврий 1913 гoд., съ условие 
който я наеме, ще направи всички нyждни 
постройки, като здание, две пещи (фурни) я 
пp , които постройки слbдъ нстичaнeтo на нае
мния пepиодъ ще останaтъ въ полза на учи
лището. Желaющите да нaeмaтъ тия имоти да 
се явятъ въ показаните дни и часове и да 
нaддавaтъ. 

ПoeмнитЬ условия и дp. книжа се нaми-
paтъ въ общинското управление, жeлaющигb 
мoгaтъ да ги видятъ всеки пpисътcтвeнъ дeнь. 

Първоначалните цени ще се oпредeлятъ 
въ време произвеждането на търговете. 

Oбщин. Kмeтъ: M. АР. ТОДОРОВЪ. 

Секp.-биpникъ: H. CТОЙКОВЪ. 
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Варненска Oкръжнa Пocтoянa Комисия 
-г •—'— — — — — — - -

ОБЯВЛЕНИЕ 
Л- 54б4 

гp. Варна, 1О ноември 1911 гoд. 

Комисията обявява, че на 21-й ноември 
т. г. 1О часа преди oбeдъ, ще се произведе 
тъpгъ за продажбата на oвp. фaйтoнъ. 

Продажбата ще се извърши по начина 
овазaнъ въ чл. чл. 40 oтъ закона за обще
ствените предпpиятия. 

Oтъ Комисията. 

Елесъ-фавжнсво Училищно Настоятелство 

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 29 

c. Eлecъ·фaкa, 22 X 911 г. 

На 25 ноември 1911 гoд., oтъ 2 до 4 
часа cлeдъ oбiдъ, въ канцеларията на общин
ското управление, ще се произведе тъpгъ, cъ 
явно нaдaвaнe, за отдаване пoдъ нaeмъ учи
лищната нива oтъ 3 9 9 декара, въ въ мёcт-
ностьтa „Балoбaнъ", Eлeeъ-фaкxнcкo земли
ще, за 2 гoдишeнъ с р о к ъ - 1 . I 1912 гoд. 
до 31. XII 1913 гoд. 

Първоначална оценка З90 лева. 
Искания зaлoгъ е 5 % за прaвoyчacтвy-

ванe въ търга. 
Членове 11 и 12 oтъ закона за общест

вените предприятия еж задължителни за кон
курентите. 

Tъpжнитe книжа мoгaтъ да се видятъ 
всеки пpиcжтcтвeнъ дeнь въ канцеларията на 
общинското управление. 

Председaтeл: Д, Петковъ 
Секретарь: K. Cтoянoвъ 

Провaдийcки Бирнш» по Хазн. Изпъл. Дiлa 

ОБЯВЛЕНИЕ 
Д» 20О2 

Лвлвaмъ па интесующте се, че на З1-в 
день oтъ еднократното публикуване настоя
щото въ вестникъ „Варненски Окр. Вестникъ8 
,ще uродaвaмъ въ канцеларията си въ гp. 
Провадия cлcдyющия нeдEижимъ имoтъ, пpн-
шюежaщъ на Xарязaнъ Bълчeвъ и синовете 
му Kyрти и Бoю Xаризaнoви oтъ c. Асълъ-

за погашение дълга му къ.уъ хазната 
на сума 18*3 лева 71 eт. по изпълнителния 
лиcть Д· 3117, издaдeнъ oтъ Новоселския 
Мирови Сждия, а именно: 

1) Пeтъ декара oтъ нивата 166 декари 
находsщa се въ землището на c. Acълъ-Бeй-
лий м*ствостътa „Новоселски пжтъ" до cъсе-
ая: Георги Маринов*, Налю Куртeвъ, пять, 
Добри Bълчeвъ и Зютн Бaлeвъ, оценена за 
30О лева. 

Забележка: чacтьтa oтт 5 декари се на
мира между границите: нъть, Добри Bълчeвъ, 
ступaнпнa Харвзaнъ Вълчeвъ, Георги Mари-' 
новъ и Златя Балeвъ. 

Имoтъ е coбcтвeнъ на длъжника и не е 
зa-южeвъ никому. 

Продажбата ще се извърши по правила
та, изложени въ чл. чл. 1004—1028 oтъ 
Гражданското Съдопроизводство. 

Ако въ продължение на 24 часа oтъ 
присъждането се яви нeкoй и наддаде 5 % 
продaньтa се възобновява и продължава още 
на cлeдyющия пoдиpъ това приcжтcтвeнъ дeнь 
чacътъ до 5 cлbдъ пладне, подиpъ изминyвa-
нeтo на който срокъ имoтътъ си пpиежждa 
окончателно върху оногова, който е нaддaлъ 
нaй-гол4мa цена. 

Жeлaющитe да кyпятъ, мoгaтъ да се я-
вятъ въ канцеларията ми всеки пpиcжтcтвeнъ 
дeнь и чacь, за да преглeждaтъ книжата н 
и да наддавaтъ. 

гp. Провадия, 4 Ноември 1911 гoд. 

Финaнсовъ Биpникъ: Г.Bълвовъ 

Чeнгeнсво Общинско Управление 

ОБЯВЛЕНИЕ 
Дг 176З 

На 30 Ноемвpий т. г. oтъ 8-12 чacътъ 
предъ oбедъ, въ помещението на общ. упра
вление, ще се произведе търгъ cъ явно мaлo-
наддавaниe. Отдаване на прeдпрпeмaчъ, до
ставката на канцеларските мaтериeли нyждни 
за канцеларията на общинското управление 
презъ 1912 гoд. 

Предприятието възлиза на З50 лева. 
TъpжнитЬ книжа са въ общиневата кан

целария и може да се видятъ винаги. 
Господа конкурентите ще се cъoбразятъ 

напълно cъ чл. чл. 11 и 12 oтъ закона за 
обществените предприятия. 

Зaлoгъ за участие въ търга е 5 % . 

c. Ченге 1 нoeмвpий 1912 гoд. 

Kмeтъ: T. Ив. Чoбaнoвъ 

Секp.-Биpникъ: K. Дaнoвъ. 

C п a c o в c к a Община 

с. 

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 4216 

Cпасовo 11 нoeмвpий 1911 гoд. 

Обявява се за знание на интересyющитe 
се, че на 10 Дeкeмвpяй 1911 година въ 2 
часа cлeдъ uлaднe въ Cпaсовcвaтa община 
ще се произведе тъpгъ cъ явно мaлoнаддавa-
ниe за oтдaвaниe на прeдпpиeмaчъ доставка
та на канцеларските материяли, потребни на 
общината за презъ цbлaта 1912 година. 

Предприятието възлиза' на 447*30 лева. 
Изкaния зaлoгъ е 5°/о. 
Жeлaющитe да кoнкуриратъ требва да се 

cъoбразявaтъ cъ чл. чл. 11 до 14 oтъ заво-
кoна за oбществeннитe предприятия, като при 
това се предупреждaван, че офертите пода
дени cлeдъ закривaниe на търга нbмa да се 
взeмaтъ пoдъ внимание. 

Kмeтъ: C. Aтaнасoвъ. 

Секp.·Бирнивъ: Димитровъ. 

Бeй-Бyнарскo Селско Oбщин. Управление-

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 4657 

c. Бей Бyнapъ 10 ноември 1911 гoд, 

На 11 Декември 1911 година, oтъ 2 до 5> 
часа cлeдъ oбeдъ, въ канцеларията на об
щинското управление ще се произведе пу. 
бличeнъ тъpгъ cъ явно мaлoнаддавaнe, за. 
доставката на: 

1. Канцеларските материали. 
2. Формeннo облекло и въоръжение на 

общ. стража. 
3. Осветление, отопление, и подържане 

мoбили презъ идущата 1912 гoд. 
Пъpвонaлнaтa оценка на предприятието 

възлиза на 1-650 лв. II 510 лв. Ш-250 лв. 
Искания зaвoгъ за пpaвоучастиe въ тър

га е 5 % върху първоначалната оценка. 
Членове 11 и 12 oтъ закона за обще

ствените предприятия cъ задължителни за 
конкурентите. 

Tъpжнитe книжа мoгaтъ да се видятъ 
всеки пpиcътcтвeнъ дeнь и часъ въ канце
ларията на общинското управление. 

Общински кмeтъ: Д. Георгиeвъ. 

Секретарь-биpникъ: Г. Варимeзoвъ 

CПACOВСКА О Б Щ И Н А . 

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 4219 

c. Cпacoвo 11 нoeмвpий 1911 гoд. 
Обявява се за знание на интерееукь 

щит* се, че на 12 Дeкемврий т. г. въ * 
часа СЛБДЪ пладне въ Спасовcкaта общи
на се произведе тъpгъ съ явно малoнад-
давание за отдавание на предприемачъ 

презъ делата 1912 година. 
Предприятието възлиза на 764 лева. 
Изкания залoгъ е 5 •/.. 
•йъелающите да взематъ учacтиa въ 

търга, требвa да се cъобразяватъ cъ лл. 
чл. 11 до 14 oтъ закона за общественни
те предприятия, като се предупреждаващ 

Kмeтъ: C.. Aтaнасовъ 
Секp.-Bиреикъ: Димитровъ 

Преселeнcкa Община Балчишко 

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 115В 

c. Преселeнци ноември 1911 гoд. 
Пoдъ надзора на общината се нами

ра единъ Юваf волъ, 8 год. косъм*. 
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Eмeтъ: Г. Рускoвъ 

Секp.:биpникъ: Aбaджиeвъ 
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